

UNITED NATIONS



NATIONS UNIES

SECURITY COUNCIL

CONSEIL DE SECURITE

OFFICIAL RECORDS

PROCES-VERBAUX OFFICIELS

FIRST YEAR

SECOND SERIES

PREMIERE ANNEE

SECONDE SERIE

FIFTY-THIRD MEETING

*Held at 610 Fifth Avenue, New York,
on Friday, 16 August 1946, at 3 p.m.*

President: Mr. E. N. VAN KLEFFENS (Netherlands)

15. Official communiqué

The following communiqué was issued by the Security Council after the meeting:

"The Security Council met today in closed meeting for a preliminary consideration of the draft report to be submitted by the Security Council to the General Assembly before its next meeting. The report will be made public as soon as finally approved, and submitted to the States Members of the United Nations."

FIFTY-FOURTH MEETING

*Held at Lake Success, New York,
on Wednesday, 28 August 1946, at 10.30 a.m.*

President: Mr. O. LANGE (Poland)

Present: The representatives of the following countries: Australia, Brazil, China, Egypt, France, Mexico, Netherlands, Poland, Soviet Union, United Kingdom, United States of America.

16. Provisional agenda

1. Adoption of the agenda.
2. Report of the Security Council's Committee on the Admission of New Members (document S/133).¹

¹ See Supplement No. 4, Annex 7, of the Security Council Official Records, First Year, Second Series.

CINQUANTE-TROISIEME SEANCE

*Tenue 610 Fifth Avenue, New-York,
le vendredi 16 août 1946, à 15 heures.*

Président: M. E. N. VAN KLEFFENS (Pays-Bas)

15. Communiqué officiel

Au cours de sa réunion, le Conseil a approuvé le communiqué suivant:

"Le Conseil de sécurité a tenu aujourd'hui une séance à huis clos, afin de procéder à un examen préliminaire du projet de rapport qui doit être remis par le Conseil de sécurité à l'Assemblée générale avant sa prochaine séance. Le rapport sera rendu public dès qu'il sera définitivement approuvé, et qu'il aura été soumis aux Etats Membres des Nations Unies."

CINQUANTE-QUATRIEME SEANCE

*Tenue à Lake Success, New-York,
le mercredi 28 août 1946, à 10 h. 30.*

PRÉSIDENT: M. O. LANGE (Pologne)

Présents: les représentants des pays suivants: Australie, Brésil, Chine, Egypte, France, Mexique, Pays-Bas, Pologne, Union soviétique, Royaume-Uni, Etats-Unis d'Amérique.

16. Ordre du jour provisoire

1. Adoption de l'ordre du jour.
2. Rapport du Comité d'admission des nouveaux Membres (document S/133).¹

¹ Voir le Supplément No. 4, Annexe 7, des Procès-verbaux officiels du Conseil de sécurité, première année, deuxième série.